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§ 15.  Fördelning av stimulansmedel till äldreomsorgen 

Dnr: 3.4-329/2019  

 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till fördelning 

av stimulansmedel till äldreomsorgen 2019 motsvarande 37,6 

mnkr. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänstutlåtande daterat 

2019-05-27 

 

Regeringen har i vårändringsbudgeten fördelat cirka 500 mnkr 

till landets kommuner för att fördela pengarna till den del av 

äldreomsorgen där de behövs bäst. Stockholms stad har 

tilldelats 37,6 mnkr av dessa, vilket motsvarar 7,5 procent av 

det totala stimulansbidraget. Bidraget har fördelats efter antalet 

äldre invånare i respektive kommun och ska användas under 

2019. 

 

Förslag till beslut 

Vice ordföranden Mirja Räihä (S) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  



 

 

 

Äldreförvaltningen Sammanträdesprotokoll 

Sida 25 (33) 2019-05-21 

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

 

§ 16.  Nya riktlinjer enligt lagen om offentlig upphandling (LOU) 
för direktupphandling för äldrenämnden 

Dnr 1.1.3-29/2019 

 

Äldrenämndens beslut 

Förvaltningen föreslår att äldrenämnden godkänner 

förvaltningens förslag till riktlinjer för direktupphandling.  

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänstutlåtande daterat 

2019-05-21. 

 

Kommunfullmäktige beslutade i budget för år 2019 att ändra i 

stadens regler för ekonomisk förvaltning så att varje 

upphandlande myndighet, d.v.s. nämnd och bolagsstyrelse, ska 

besluta om riktlinjer för användningen av direktupphandling 

inom sin organisation. Stadens tidigare gemensamma riktlinjer 

för direktupphandling har därför upphört att gälla. I reglerna 

för ekonomisk förvaltning anges numera att 

stadsledningskontoret (SLK) utfärdar anvisningar för 

miniminivåer avseende innehåll och omfattning av riktlinjerna.  

 

Förslag till beslut 

Vice ordföranden Mirja Räihä (S) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

  


